
Zápisnica 84/2024 

zo zasadnutia Vedenia Fakulty chemickej a potravinárskej technológie STU 

zo dňa 11. júna 2024 o 9:00 hod. 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo prezenčnou formou. 

 

Prítomní členovia Vedenia FCHPT STU v Bratislave: prof. Ing. Anton Gatial, DrSc.; prof. Ing. Milan 

Polakovič, PhD.; doc. Ing. Milena Reháková, PhD.; prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD.; doc. Ing. Boris Lakatoš, 

PhD.; Ing. Branislav Pastucha, PhD; prof. Ing. Vladimír Lukeš, DrSc.; Ing. Aleš Ház, PhD.; Ing. Erika 

Pavlovičová 

 

Neprítomní:  

 

Prizvaný: Ing. Jozef Dzivák 

 

PRAVIDELNÉ BODY ROKOVANIA: 

A. Kontrola úloh (Pastucha) 

B. Aktuálne informácie o investičných projektoch (Lakatoš, Pastucha, Gatial) 

C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty (Drtil, Pastucha) 

 

PROGRAM: 

1. Rozpis nákladov na zabezpečenie hlavných činností SCHK podľa schváleného rozpočtu na rok 2024 

(Polakovič, prizvaný Ing. Dzivák) 

2. Informácia o výsledkoch 1. kola prijímacieho konania na Bc. štúdium na FCHPT pre ak. rok 

2024/2025 (Reháková, presunuté z 21.05.2024) 

3. Informácia o počte prihlásených na Ing. a PhD. štúdium na FCHPT pre ak. rok 2024/2025 

(Reháková) 

4. Vyhodnotenie ankety absolventov inžinierskeho štúdia na FCHPT STU (Reháková, presunuté na 

25.06.2024) 

5. Návrh programu zasadnutí Vedenia FCHPT STU pre II. polrok 2024 (Gatial, presunuté na 

25.06.2024) 

6. Špecifický doplnok ku KZ STU 2024 na FCHPT STU (Ház) 

7. Stav prípravy Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2024 (Drtil, Lukeš) 

8. Rozličné 

 Smernica dekana FCHPT k práci z domu (home office, Pastucha, druhé čítanie) 

 Smernica dekana FCHPT k opatreniam pre činnosť pri vzniku mimoriadnej udalosti (Pastucha, 

druhé čítanie) 

 Návrh na zmenu v Harmonograme FCHPT na akademický rok 2024/2025 (Reháková) 

 

 

Dekan fakulty prof. Gatial otvoril zasadnutie Vedenia FCHPT STU v Bratislave. 

 

Bod A. Kontrola úloh 

Na úvod tajomník fakulty informoval, že z posledného zasadnutia neboli termínované žiadne úlohy. 



 

Bod B. Aktuálne informácie o investičných projektoch 

Prodekan doc. Ing. Boris Lakatoš, PhD. informoval o aktuálnom stave prác na odvetraní plynových 

stúpačiek. Revízna správa od plynu je k dispozícii. Plyn sa spustí v najbližších dňoch. Informoval, že boli 

objednané sedadlá do CH4 a CH5. Čaká sa na dokumentáciu skutočného vyhotovenia – chýba EPS. 

Upozornil, že vstupné dvere z Kollárovho námestia je potrebné riadne zatvárať, nakoľko pri nedoliehaní 

následne nezopne magnetické uzatvorenie. 

 

Bod C. Aktuálne informácie o priebehu propagácie fakulty 

Informácie boli podané v rámci bodu 7. 

 

Bod 1. Rozpis nákladov na zabezpečenie hlavných činností SCHK podľa schváleného rozpočtu na rok 

2024 

Riaditeľ SCHK Ing. Jozef Dzivák informoval o aktuálnom rozpočte, ktorý obsahuje nákup sieťových 

prepínačov, upgrade firewallu vo výške 23 000 eur na jeden rok. Zároveň informoval o nákupe 

počítačov do študovne v hodnote 20 000 eur, kde sa v súčasnosti nachádzajú staré a nevýkonné PC 

z rokov 2008 a 2009. Informoval o zámere zrenovovania vzduchotechniky. Na záver informoval, že je 

vypísaná výzva na zvýšenie kybernetickej bezpečnosti, kde sa môže podať jeden projekt za univerzitu 

v sume cca 500 000 až 600 000 eur. Následne prebehla diskusia k možnosti nákupu nového firewallu 

cez predmetnú výzvu. 

 

Bod 2. Informácia o výsledkoch 1. kola prijímacieho konania na Bc. štúdium na FCHPT pre ak. rok 

2024/2025 

Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala o výsledkoch 1. kola prijímacieho 

konania. V porovnaní s poslednými rokmi sme na tom horšie s počtom uchádzačov. Najväčší pokles je 

zaznamenaný v bakalárskom študijnom programe Biotechnológie. V prvom kole je podaných celkovo 

599 prihlášok. V druhom kole je možné očakávať ešte okolo cca 320 až 350 prihlášok. Upozornila, že 

na základe rozhodnutia STU zahraniční študenti sa musia zapisovať prezenčne. Tento stav bude 

skresľovať počty zapísaných študentov, nakoľko z dôvodu ubytovania sa takíto študenti budú zapisovať 

prevažne až v septembri. Reálne čísla budú k dispozícii až 5. až 6. septembra. 

 

Bod 3. Informácia o počte prihlásených na Ing. a PhD. štúdium na FCHPT pre ak. rok 2024/2025 

Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. uviedla, že prijímacia komisia 2. stupňa bude zasadať 

v piatok 14.06.2024. Konštatovala značný pokles uchádzačov o inžinierske štúdium. Jednou z príčin je 

aj nižší počet absolventov Bc. stupňa. V minulom roku bolo 220 uchádzačov a v tomto roku je to 187 

uchádzačov. Následne podrobne prešla jednotlivé študijné programy. V rámci doktorandského štúdia 

je evidovaný mierny pokles počtu prihlásených. Celkovo je 65 prihlášok na doktorandské štúdium. 

Prijímacie skúšky sa budú konať 21.6. Konštatovala, že počet rozpracovaných prihlášok bol v celku 

vysoký (150 záujemcov), avšak prevažne išlo o zahraničných študentov, ktorí buď nekomunikovali 

vopred s potenciálnym školiteľom alebo si nenašli vhodnú tému vypísanú v anglickom jazyku. 

 

Bod 4. Vyhodnotenie ankety absolventov inžinierskeho štúdia na FCHPT STU 

Bod bol presunutý na 25.06.2024. 

 

 



Bod 5. Návrh programu zasadnutí Vedenia FCHPT STU pre II. polrok 2024 

Bod bol presunutý na 25.06.2024. 

 

Bod 6. Špecifický doplnok ku KZ STU 2024 na FCHPT STU 

Zástupca odborov pán Ing. Aleš Ház, PhD. informoval o obsahu špecifických doplnku ku KZ STU na 

FCHPT STU. Predstavil doplnok v Článoku 5, kde sa počíta s benefitom pre administratívnych 

a prevádzkových pracovníkov. Jedná sa o navýšenie pracovného voľna v počte 5 dní. Podmienkou je 

vyčerpaná dovolenka do konca roka, pracovný pomer v trvaní minimálne troch rokov a súhlas 

priameho nadriadeného. Členovia vedenia po krátkej diskusii súhlasili s navýšením 5 dní voľna za 

uvedených podmienok. 

 

Bod 7. Stav prípravy Chemického jarmoku – CHEMSHOW 2024 

Pán prodekan prof. Ing. Miloslav Drtil, PhD. predstavil konečný program, ktorý sa začína o 9:00 hod.: 

5 prednášok o fakulte, následne o 9:45 hod. ďalších 5 odborných prednášok. Celkovo bude  v rámci 

jarmoku 39 stánkov. Bola zrealizovaná PR akcia po všetkých dotknutých stredných školách. Uviedol, že 

zároveň s touto akciou bude prebiehať Letná škola chemického inžinierstva, kde je prihlásených 28 

záujemcov. 

 

Bod 8. Rozličné 

 Smernica dekana FCHPT k práci z domu 

 Smernica dekana FCHPT k opatreniam pre činnosť pri vzniku mimoriadnej udalosti 

Tajomník fakulty členov vedenia informoval o zaslaných pripomienkach od riaditeľov ústavov. 

Členovia vedenia sa k postupne k jednotlivým pripomienkam vyjadrili a následne tajomníkovi 

fakulty bola uložená úloha, odsúhlasené pripomienky zapracovať do predkladaných smerníc 

a pripraviť materiál do najbližšieho kolégia dekana. Následne členovia vedenia prerokovali 

predložené pripomienky študentov k zvyšovaniu úrovne bezpečnosti na FCHPT. Tajomník fakulty 

navrhol na základe požiadaviek študentov v blízkej budúcnosti realizovať simulovanú evakuáciu 

pri teroristickom útoku a zabezpečiť preškolenie zamestnancov v danej oblasti. Na záver 

prerokovali technické možnosti zriadenia systému varovania a šírenia bezpečnostných pokynov 

v prípade mimoriadnej udalosti. 

 

 Návrh na zmenu v Harmonograme FCHPT na akademický rok 2024/2025 

Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. požiadala doplniť do harmonogramu dva dni 

5. až 6.9.2024 na prezenčné zápisy zahraničných študentov nastupujúcich na prezenčné štúdium 

do prvého ročníka a dva dni 9. až 10.09. 2024 ohľadom dodatočného zápisu pre všetky stupne. 

Zároveň požiadala o rozšírenie programu úvodu do štúdia o jeden deň (11.09.2024) a to 

konkrétne od 11. až 13.09.2024. Zároveň požiadala o zmenu termínu odovzdávania záverečných 

prác, ktorý vychádza na nedeľu, aby bol termín presunutý na piatok (o 2 dni skôr). Členovia 

vedenia i zástupca študentov s takýmito úpravami súhlasili. 

 

 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. požiadala na základe doručenej žiadosti 

o vyplatenie mimoriadneho štipendia Ing. Andrejovi Hlinčíkovi, ktorý je v súčasnosti tajomníkom 

akademického senátu vo výške 200 eur. Členovia vedenia s návrhom súhlasili. 

 



 Pani prodekanka doc. Ing. Milena Reháková, PhD. informovala o žiadosti doc. Rebroša k zaujatiu 

stanoviska vedenia fakulty k používaniu umelej inteligencie pri vypracovávaní záverečných prác, 

protokolov z laboratórnych cvičení a podobne. Informovala o požiadavke vypracovať k tejto 

problematike smernicu. Členovia vedenia zatiaľ odporúčajú v prípade podozrenia na takéto 

konanie študenta preskúšať a zistiť, či jeho vedomosti súhlasia s obsahom textu v jeho práci. 

Vypracovanie smernice vyžaduje prieskum stavu danej problematiky a širšiu diskusiu. 

 

Bratislava, 11.06.2024 

 

 

Zapísal: 

Ing. Branislav Pastucha PhD., v. r. 

tajomník FCHPT STU v Bratislave 

 

Overil: 

doc. Ing. Milena Reháková, PhD. 

prodekanka 

 

Za správnosť: 

prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., v. r. 

dekan FCHPT STU v Bratislave 

 


